
 

 

 

Aanwezig:  Ans Wilbrink(notulist), Karel Riemersma, Marjon Huls(secretaris), Erik van de Voort 
(voorzitter), Audrey Story, Padmini Kanhai, Ingrid de Vries (penningmeester), 

Vaste genodigden: Ron Belonje (wijk coördinator),Marijke van Beukering(burgemeester), 

Marieke Schouten (wijkwethouder). 

Extra genodigde: Angelique Hoppezak( groenbeleid), Frisso Ockhuizen (ecoloog). 

Buurtvertegenwoordigers: Warner Knijff, Hans Eimers( tevens lid Wijknetwerk). 

Wijkbewoners: Marcel van Montfoort,  

 

1. Opening en vaststellen van de agenda.)                                                                                                                                                                                                                                                       

Erik van de Voort opent de vergadering  en heet iedereen welkom. I.v.m. nieuwe 

gezichten stelt Erik van de Voort voor om een voorstel rondje te doen. 

        

2. Aanwezig/afwezig.                                                                                                                                                                                                                                               

Afmeldingen met kennisgeving: Jos de Vries, Ivon van Wijngaarden. Dennis Klop en  

Wietse Hamming (wijk agenten), Max Ravoo (wijkboa)                                                                                 

Afwezig zonder kennisgeving:   geen 

                                                                               
3. Mededelingen.                                                                                                                                                                                         

Er zijn geen mededelingen.     
                                                                                                                                                                                   

4. Verslag vergadering WNW 22 mei 2024                                                                                                                         
a. vaststelling verslag 22mei 2024                                                                                                                                           
Er waren geen op en of aanmerkingen op de notulen van 22 mei jl. Bij deze is de notulen goed 
gekeurd.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              
b. actie punten.                                                                                                                                                                                
Die genoteerd stonden in het verslag zijn doorgespeeld naar de ecoloog van de gemeente.   
Audrey Story heeft bij de hovenier ook navraag gedaan over de planten in de baskets.  

 
5. Stadsecologie door Angelique Hoppezak en Friso Ockhuizen .                                                                    

Angelique  Hoppezak en Friso Ockhuizen vertellen  samen over groenbeleid en ecologie. Dit 
doen ze aan de hand van een presentatie. Ans Wilbrink vraagt of ze haar dat kunnen 
toesturen zodat het bij de notulen verspreid kan worden.  19 augustus is er een zomer safari 
helaas is dat voor de wijkkrant net te vroeg om dat aan de bewoners mede te delen. Ook is er 
een mascotte en die heet “Groentje” Wij zouden graag een enquête op wijkniveau hebben  
de vraag is of dat kan i.p.v. op gemeente niveau. Ook Is de gemeente bezig om hun website  
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“groen” met steeds aan te passen  Audrey Story verteld dat ze contact gehad heeft over de 
bloembaskets en heeft de vraag gesteld of de bloemen steriel zijn.  Antwoord van de 
Hovenier is: de planten in de baskets zijn niet steriel maar gecultiveerd.                                                                                                                                           
Frisso Ockhuizen  geeft als advies dat we in de plantenlijst kunnen kijken wat voor planten en 
of struiken goed zijn voor de grond in de gemeente. Over de vraag of antivlo en teken 
middelen slecht is voor de grond weten ze niet, er is wel een onderzoek bezig in Wageningen. 
Wel is het beter dat de hondenpoep  opgeruimd worden door de baasjes.                                                                                                                                                                 

     
6. Financiële overzicht ( zie bijlage):                                                                                                                               

Ingrid de Vries verteld dat wij qua financiën  op schema zijn. Wel vraagt Ingrid de Vries of Ron 
Belonje kan nakijken of de woningbouwverenigingen het geld voor het Wijknetwerk 
overgemaakt hebben naar de gemeente zodat het dan weer naar ons overgemaakt kan 
worden.                                                                                                                                                                             

Actie: Ron Belonje kijkt het na.                                                                                                                               
Verder zijn er geen vragen over de financiën.                                                                                                                                                                     

 
7. Wijkagent-Boa.                                                                                                                                                                

Daar de wijkagenten afwezig zijn doet Ron Belonje het woord. Zij hebben hem het briefje met 
de gegevens gegeven. Er zijn de afgelopen tijd veel inbraken geweest in de schuren bij de 
woningen men is op zoek naar E- bikes en de gewone fiets. Meestal staan de fietsen in de 
schuur niet op slot. Ook kregen we te horen dat er auto inbraken zijn vooral in een Toyota. Er 
waren ook klachten van overlast op het pleintje van de Walnootgaarde,  dit heeft de aandacht 
van de jeugd boa. Ook waren er meldingen van een schennispleger bij de scholen. Politie zit er 
bovenop.                                                                                                                                                     

 
8. Punten van uit de gemeente.                                                                                                                                            

a. Komst AMV-ers Landauerdrift 2                                                                                                                                          
Ron Belonje verteld dat er heftige reacties zijn binnen gekomen op het wijkbericht rondom de 
woning, bij de gemeente en informatiepunt vluchtelingen.  De gemeente wilde de 
omwonenden op de hoogte stellen dat er statushouders daar kwamen wonen maar dat ze het 
eigenlijk niet hoefde te doen dat wordt ook niet gedaan als er een groot gezin daar kwam 
wonen.  Het zijn wel minderjarigen maar het wordt gezien als gezin.  De informatieavond van 
maandag  8 juli a.s. is verplaats van de landauerdrift naar het gemeentehuis 4de verdieping dit 
omdat er veel aanmeldingen zijn en dit op de landauerdrift niet veilig te doen was.                             
Actie Ron Belonje  samen met Warner Knijff gaan gesprekken aan met de begeleider over 
kennismaking etc. en  eventueel over hulp met integreren in de wijk.                                                                                           
b. Nieuwe datum prikken voor groenwandeling.                                                                                                         
Dit wordt dan gedaan ruim na 20 september zodat we het in de wijkkrant kunnen vermelden.     
c. WNW-overleg op 4 september                                                                                                                                                        
Ron meld zich daar nu voor af maar zal  eventueel zorgen voor vervanging. 

 
9. Buurtvertegenwoordigers( zie bijlage)                                                                                                                                                    

Alle buurten zijn vermeld, allen de koriandergaarde staat er in de bijlage er niet bij,  tevens ook 
wat een buurtvertegenwoordiging inhoudt   Enkele namen  zijn al bekend en wel: 
Rijtuigenbuurt: Warner Knijff                                                                                                                      
Edelstenenbuurt: Hans Eimers                                                                                                                                                            
Kruidenbuurt: Karel Riemersma.                                                                                                                                        
Nu moeten er voor de andere buurten nog mensen gezocht worden zodat iedere buurt 
vertegenwoordigt is.         

 



 

 

10. Rondvraag.                                                                                                                                                                                  
Erik van de Voort  vraagt zich af of een rommelmarkt op locatie beter is dan een rommelroute 
en hoe of wat wij ervan vinden. We zien het wel wat in                                                                                         
Actie: Erik van de Voort komt  in september met een concreet voorstel.  Karel Riemersma 
denkt dat op locatie moeilijker is dan een rommelroute volgens hem zou een route makkelijker 
te organiseren zijn dan op locatie.                                                                                                                       
Ingrid de Vries denkt het ook daar je op locatie   meer moet opruimen omdat men dan de 
spullen achterlaten en op een route is het gewoon bij degene die meedoen voor de deur en 
dan wordt het over het algemeen opgeruimd.   En men heeft meer contact met elkaar je leert 
de wijk beter kennen.                                                                                                                                                    
Marieke Schouten merkt op dat in de wijk de doorslag bij de scholen e en evenementen markt 
wordt gehouden we zouden ook daar kunnen informeren hoe dat in zijn werk gaat.                               
Warner Knijff vraagt of de website nog up to -date is.                                                                                                                   
Antwoord van Karel Riemersma is Ja, nog wel.                                                                                                         
Ingrid de Vries verteld dat ze bij de kruidentuin geen actie meer ziet hoe kan dat.                                                 
Antwoord van Ron Belonje is dat dit komt door het weer het is er nu te drassig ook al pompen 
ze het water weg. Zo gauw het weer kan gaan ze verder.  Karel Riemersma had in een andere 
gemeente een bordje gezien met wat men de dieren mogen hebben aan voer in de dieren 
weide.                                                                                                                                                                       
Antwoord Ron Belonje: hier niet  kinderen kunnen onder begeleiding van de verzorgers de 
dieren voeren.   Het blijkt dat schapen en geiten  eten alles en blijven door eten. Lama’s en 
herten stoppen als ze vol zitten.                                                                                                                                    
Marijke van Beukering heeft geen vraag maar wel een opmerking. Ze is nu een jaar en een 
maand burgemeester van Nieuwegein en ze ziet dat ieder Wijknetwerk  hun eigen manier 
bezig zijn met alles in hun wijk. 
 
 
 
De volgende vergadering is op woensdag 4 september om 19.30 uur in de Partner.                                                                           


